
 
 

 
BRM.0012.9.10.2021 
 

Protokół  Nr  29/2021 

z posiedzenia Komisji Sportu i Młodzieży Rady Miejskiej Inowrocławia 

odbytego w dniu  14 grudnia 2021 r. 
 

w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość  

 ----------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Czas z trwania posiedzenia  9.00 – 9.10.                 
 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 
 

Przewodniczący:   - Waldemar Kwiatkowski, 

członkowie:     - Grzegorz Piński, 

     - Jarosław Kopeć, 

     - Dobromir Szymański. 
 

Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzył i prowadził Pan Waldemar Kwiatkowski – 

Przewodniczący Komisji, który na podstawie listy obecności stwierdził, że 

w obradach Komisji uczestniczy 4 radnych, co wobec ustalonego składu Komisji 

wynoszącego 4 osoby, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji.  
 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 
 

Nie było zmian do porządku obrad. 
 
 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr 28/2021 z 23.11.2021 r. posiedzenia Komisji. 

4. Przedstawienie planu imprez sportowo – rekreacyjnych przygotowywanych 

przez OSiR Inowrocław na okres zimy 2021/2022. 

5. Sprawozdanie ze stanu obiektów sportowych przed sezonem zimowym. 

6. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

7. Sprawy bieżące. 
 

Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 28/2021 z 23.11.2021 r. z posiedzenia Komisji. 
 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 28/2021 z 23.11.2021 r. posiedzenia Komisji? 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 
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Ad 4. Przedstawienie planu imprez sportowo – rekreacyjnych 

przygotowywanych przez OSiR Inowrocław na okres zimy 2021/2022 - stanowi 

załącznik nr 2  do protokołu. 

 

Henryk Procek – Zastępca Dyrektora Ośrodka Sportu i Rekreacji: 

Przedstawił materiał. 

 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Dziękuję bardzo za przedstawienie materiału. Ja mam tylko jedno pytanie. Co  

z lodowiskiem w tym roku?  

 

Henryk Procek – Zastępca Dyrektora Ośrodka Sportu i Rekreacji: 

Tak planujemy. Z tym, że w tej chwili obserwujemy cały czas pogodę, bo temperatura 

idzie do góry. I obserwujemy również sprawy związane z pandemią. Na razie 

jesteśmy w takim okresie oczekiwania.  

 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Otwieram dyskusję. 

Skoro nie ma chętnych do dyskusji to przechodzimy do następnego punktu.  

 

Ad 5. Sprawozdanie ze stanu obiektów sportowych przed sezonem zimowym - 

stanowi załącznik nr 3  do protokołu. 

 

Henryk Procek – Zastępca Dyrektora Ośrodka Sportu i Rekreacji: 

Przedstawił materiał. 

 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Otwieram dyskusję.  

Nie ma chętnych do zabrania głosu w dyskusji, w związku z tym dziękuję za 

przedstawienie tych dwóch materiałów.  

 

Ad 6. Sprawy wymagające opinii Komisji.  
 

Nie było. 
 

 

Ad 7. Sprawy bieżące.  
 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Chciałbym złożyć serdeczne życzenia Panu Dyrektorowi i Pani Naczelnik oraz 

Panom Radnym z okazji zbliżających się Świąt Bożego Narodzenia, jak i również 

Nowego Roku. 
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W związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam posiedzenie dzisiejszej 

Komisji. 

   

 

Przewodniczący 

Komisji Sportu i Młodzieży 
 

/-/Waldemar Kwiatkowski 
 

Protokółowała 
 

/-/Monika Kozioł 

 


